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Engagemang på mötet i Bollnäs 

 
Engagemanget från mötesdeltagarna var stort då Rädda Jakten bjöd in till informationsmöte i 

Bollnäs. Åhörarnas många frågor och synpunkter, och de diskussioner som följde av dessa, gjorde 

mötet till en lärorik afton för såväl åhörare som Rädda Jaktens företrädare. 
 

Många frågetecken rätades ut och det relativt nystartade Rädda Jakten fick värdefulla synpunkter för den 

fortsatta verksamheten. Mycket glädjande eftersom engagerade människor är en förutsättning för att kunna 

uppnå de förändringar som måste till för att kunna rädda de svenska jakttraditionerna för framtiden. 

 

Mötesdeltagarna fick en tydlig beskrivning av bakgrunden till att Förbundet Rädda Jakten hade bildats och 

vad Rädda Jaktens målsättningar ska vara. Förbundet säger Nej till frilevande varg i Sverige och ska utan 

förbehåll aktivt driva den ståndpunkten 

mot våra myndigheter. Därom ska intet tvivel råda. 

 

Förvaltning av vargen måste också, enligt Rädda Jakten, tas in i diskussionerna om älgförvaltning. Det 

funkar inte att vi skapar älgförvaltningsplaner för tvåbenta jägare, så länge vi har en fyrbent jägare som 

jagar året runt utan hänsyn till några förvaltningsplaner. Det blir ett spel för gallerierna med en för de 

tvåbenta jägarna mycket tråkig konsekvens. Ingen älgjakt kan bedrivas. 

Kjell Dahlin, Rädda Jakten, RJ 
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